
Rada Gminy Bielsk Podlaski 
Sesja 

Protokół nr XLII/2022 

z XLII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski  

w dniu 27 października 2022 r. 

 
Obrady rozpoczęto 27 października 2022 r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:42 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Jerzy Bajena 
2. Andrzej Borowski 
3. Mikołaj Car 
4. Jerzy Chilkiewicz 
5. Walenty Gałuszewski 
6. Mikołaj Kiryluk 
7. Alina Korszak 
8. Jan Kowalczuk 
9. Alina Kruk 
10. Albin Misiuk 
11. Stanisław Olszewski 
12. Jerzy Onacik 
13. Jerzy Pac 
14. Lucyna Tkaczuk 
15. Anatol Grzegorz Tymiński 

Przed otwarciem Sesji, Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI na 
prośbę przedstawicieli Wojskowego Centrum Rekrutacji w Bielsku Podlaskim zgodził się na 
przedstawienie oferty oraz warunków rekrutacji ochotniczych form służby wojskowej 
radnym oraz sołtysom z terenu Gminy Bielsk Podlaski. Sołtysom podczas Sesji zostały 
rozdane ulotki dot. warunków rekrutacji do wojska. 

 
1. Otwarcie sesji. 

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI otworzył XLII Sesję Rady Gminy Bielsk 

Podlaski.  

Poprosił radnych o potwierdzenie obecności poprzez wciśnięcie odpowiedniego przycisku na 

tablecie. Poinformował że ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. Stwierdził, że w sesji 

uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Dodał, że głosowania radnych będą się odbywały za pomocą tabletów. 

Przypomniał o rozporządzeniu w sprawie ochrony danych osobowych w skrócie zwanym 

RODO wskazującym na ochronę danych osobowych osób fizycznych. 



Poinformował, że sesja jest rejestrowana, transmitowana i archiwizowana na stronie 

internetowej gminy. Osoba ujawniająca dane osobowe niezgodnie z prawem ponosi pełną 

odpowiedzialność za ich upublicznienie. 

Przywitał serdecznie: 

 wszystkich radnych, 

 Panią Wójt - RAISĘ RAJECKĄ,  

 Zastępcę Wójta - Pana ANATOLA FILIPIUKA,  

 Panią ANNĘ NESTERUK w zastępstwie pani Skarbnik, 

 pracowników Urzędu Gminy, 

 oraz sołtysów Gminy Bielsk Podlaski.  
 

Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. 
 

2. Ustalenie porządku obrad. 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z propozycją porządku obrad oraz projektami uchwał, 

wszyscy radni otrzymali w formie elektronicznej – Załącznik Nr 4 do protokołu. Materiały 

będące przedmiotem sesji zostały zgodnie ze Statutem Gminy zaopiniowane przez Komisje 

Rady Gminy na wspólnym posiedzeniu w dniu 25 października br. Przedłożone wnioski 

uzyskały pozytywną opinię.  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XLI Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 29 września 2022 r. 
4. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 
5. Powzięcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych  w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski. 
6. Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie młodzieżowej rady 

gminy. 
7. Powzięcie uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów uzupełniających 

Sołtysa Sołectwa Pasynki. 
8. Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia do prowadzenia postępowań 

w sprawach dotyczących wypłaty dodatku dla podmiotów wrażliwych. 
9. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym 

od dnia 28 września 2022 r. do dnia 25 października 2022 r. 
10.  Interpelacje i zapytania radnych. 
11.  Odpowiedzi na interpelacje. 
12.  Wolne wnioski i informacje. 
13.  Zamknięcie sesji. 

 
Uwag do przedstawionego porządku sesji nie zgłoszono. 



Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj 

Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy 

Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Porządek obrad XLII Sesji Rady Gminy został przyjęty. 

3. Przyjęcie protokołu z XLI Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 29 września 2022 r. 

Protokół z XLI Sesji Rady Gminy z dnia 29 września 2022 r. został sporządzony, doręczony 

radnym w formie elektronicznej i udostępniony do wglądu w pok. 113 Urzędu Gminy.  

Radni nie zgłosili na piśmie uwag do protokołu.   

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLI Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 29 września 2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj 

Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy 

Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Protokół został przyjęty. 

 

4. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu. Przewodniczący 

Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że na posiedzeniu komisji dyskutowano 

o możliwościach wprowadzenia oszczędności w zużyciu energii elektrycznej poprzez 

skrócenie czasu oświetlenia ulicznego o jedną godzinę rano i godzinę wieczorem.  

W związku z nieobecnością na sesji Pani Skarbnik, Przewodniczący Rady poprosił Panią ANNĘ 

NESTERUK o przedstawienie wniosku w sprawie zmian w budżecie gminy. 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj 



Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy 

Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XLII/337/2022 

z dnia 27 października 2022 r. 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

5. Powzięcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu. Przewodniczący 

Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że projekt uchwały jest wynikiem zmiany 

wprowadzonej w Karcie Nauczyciela w zakresie awansu zawodowego nauczycieli. Z dniem  

1 września br. wprowadzono funkcję „mentora”, tj. nauczyciela, którego zadaniem będzie 

wspieranie nauczyciela początkującego w procesie wdrażania do pracy w zawodzie.        

W zmienianym regulaminie wynagradzania wprowadza się dodatek funkcyjny dla „mentora” 

w wysokości 5 % wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela mianowanego z wyższym 

wykształceniem magisterskim z przygotowaniem pedagogicznym. 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj 

Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy 

Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XLII/338/2022 

z dnia 27 października 2022 r. 

w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

6. Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie młodzieżowej rady 

gminy. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu. Przewodniczący  

Rady poinformował, że petycja w sprawie utworzenia młodzieżowej rady gminy została 



rozpatrzona przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 27 września br. Zgodnie z 

rekomendacją komisji, projekt uchwały uznaje petycję jako nie zasługującą na uwzględnienie 

w chwili obecnej. Dotychczas nie zgłoszono żadnej inicjatywy w tej sprawie, dlatego uznano, 

że wskazane jest przeprowadzenie rozpoznania w zakresie zapotrzebowania na powołanie 

takiego podmiotu. Zgodnie z sugestią komisji, idea utworzenia młodzieżowej radny gminy i 

przewidziane prawem zasady jej funkcjonowania zostanie przekazana szkołom w Augustowie 

i Łubinie Kościelnym.   

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie młodzieżowej rady gminy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj 

Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy 

Onacik, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jerzy Pac 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XLII/339/2022 

z dnia 27 października 2022 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie młodzieżowej rady gminy 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu. 

 

7. Powzięcie uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów uzupełniających Sołtysa 

Sołectwa Pasynki. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu. Przewodniczący 

Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że Pan Andrzej Monachowicz złożył 

rezygnację z pełnienia funkcji sołtysa Sołectwa Pasynki. W związku z tym należy zarządzić 

wybory uzupełniające, które według projektu uchwały mają się odbyć do dnia 30 listopada 

2022 roku. 

Uwag i pytań do projektu uchwały nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów uzupełniających Sołtysa 

Sołectwa Pasynki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj 



Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy 

Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XLII/340/2022 

z dnia 27 października 2022 r. 

w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów uzupełniających Sołtysa Sołectwa Pasynki 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu. 

 

8. Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia do prowadzenia postępowań w 

sprawach dotyczących wypłaty dodatku dla podmiotów wrażliwych. 

Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu. Przewodniczący 

Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały dotyczy udzielenia Kierownikowi Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim upoważnienia do prowadzenia postępowań 

w sprawie wypłaty dodatku węglowego dla tzw. podmiotów wrażliwych wymienionych we 

wniosku Wójta Gminy. W naszej gminie będzie to dotyczyło m.in. szkół w Augustowie i 

Łubinie Kościelnym, ośrodków zdrowia w Chrabołach i Łubinie Kościelnym oraz domów 

pomocy społecznej. 

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia do prowadzenia postępowań w 

sprawach dotyczących wypłaty dodatku dla podmiotów wrażliwych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jerzy Bajena, Andrzej Borowski, Mikołaj Car, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Mikołaj 

Kiryluk, Alina Korszak, Jan Kowalczuk, Alina Kruk, Albin Misiuk, Stanisław Olszewski, Jerzy 

Onacik, Jerzy Pac, Lucyna Tkaczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr XLII/341/2022 

z dnia 27 października 2022 r. 

w sprawie udzielenia upoważnienia do prowadzenia postępowań w sprawach dotyczących 

wypłaty dodatku dla podmiotów wrażliwych 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu. 

 

9. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym od 

dnia 28 września 2022 r. do dnia 25 października 2022 r. 

Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że sprawozdanie 

stanowiące Załącznik Nr 15 do protokołu zostało przekazane radnym w dniu wczorajszym. 

Poprosił Panią Wójt Raisę Rajecką o przedstawienie sprawozdania. 



Pani RAISA RAJECKA Wójt Gminy, po przedstawieniu sprawozdania, wypowiedziała się na 

temat preferencyjnego zakupu węgla. Dodała, że wczoraj Senat zajmował się tą ustawą      

i w momencie kiedy będzie już wiadomo jak postępować to będziemy informować sołtysów, 

radnych oraz mieszkańców. Na obecną chwilę Gmina Bielsk Podlaski nie ma możliwości 

samodzielnie przeprowadzić tej sprzedaży węgla, ponieważ nie ma spółki, ani miejsca do 

składowania. Z przepisów, które są na etapie projektówwynika, że możemy to zrobić przez 

inną spółkę lub podmiot gospodarczy, który prowadzi działalność gospodarczą w zakresie 

dystrybucji węgla.    

Do przedstawionego sprawozdania radni nie wnieśli uwag. 
 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
W okresie międzysesyjnym nie wpłynęły interpelacje ani zapytania od radnych. 
 
11. Odpowiedzi na interpelacje. 
W związku z brakiem interpelacji nie było odpowiedzi na nie. 
 
12. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Rady Gminy w dniu 25 października pozytywnie zaopiniowano wnioski 
Wójta Gminy o przyjęcie: 
- kwoty 74,05 zł jako podstawę wymiaru podatku rolnego na 2023 rok, 

- kwoty 71,10 zł jako podstawę wymiaru podatku leśnego od 1 ha na 2023 rok. 

Następnie za zgodą Przewodniczącego Rady głos zabrali sołtysi: 

Pani MAGDALENA MISIUK – Sołtys Sołectwa Nałogi nawiązała do uroczystego otwarcia 
świetlicy wiejskiej w Nałogach, które miało miejsce w dniu 15 października br. Podziękowała 
wszystkim osobom odpowiedzialnym za wykonanie generalnego remontu świetlicy - Pani 
Wójt Raisie Rajeckiej, Zastępcy Wójta Panu Anatolowi Filipiukowi oraz całej Radzie Gminy. 
Stwierdziła, że inwestycja była kosztowna, dlatego tym bardziej doceniamy, że pomimo 
trudnych i niepewnych czasów udało się ją zrealizować. Podziękowała również Panu Piotrowi 
Hryniewickiemu i pracownikom, którzy pomogli przebrnąć przez wszystkie etapy realizacji 
zadania. Złożyła serdeczne podziękowania wykonawcy Panu Stanisławowi Leszczyńskiemu. 
Podziękowała też mieszkańcom Nałóg, którzy w ostatnim czasie ciężko pracowali na rzecz ich 
małej ojczyzny. Dodała, że w ramach czynu społecznego zagospodarowano zaniedbaną i 
zakrzaczoną działkę, na której jest teraz plac zabaw, boisko do piłki nożnej i siatkówki 
plażowej, altana grillowa oraz scena. Po raz piąty zorganizowano Piknik Nałogowski, na 
którym bawią się całe rodziny. Pani Wójt od początku wspiera działalność mieszkańców wsi 
Nałogi. Pani Sołtys powiedziała, że kiedy w mieszkańcach pojawiła się chęć integracji, to 
władze gminy doceniły te starania. Nowa piękna świetlica jest wspaniałym prezentem dla 
Sołectwa. Na pamiątkę tego wydarzenia Magdalena Misiuk przekazała Pani Wójt tablicę z 
podziękowaniami oraz pamiątkowe zdjęcie wykonane podczas uroczystości.  
Pan JÓZEF TOPCZEWSKI – Sołtys Sołectwa Pietrzykowo Gołąbki zwrócił się z prośbą        
o zwrócenie uwagi na pracę Pana Piotra Hryniewickiego, który nie odbiera telefonów oraz  
ignoruje zgłaszane prośby. Mówił o drodze do piaskowni, która jest w złym stanie i której 
naprawy w okresie żniw podjął się Pan Hryniewicki. Pan Radek, który ma piaskownię płaci 
duże podatki, ale nie może dojechać. Również karetka w razie potrzeby nie dojedzie do 



mieszkających tam kolonistów. Sołtys powiedział, że był proszony przez kierowcę samochodu 
odbierającego odpady o wyciągnięcie sprzętu, który ugrzązł. Sołtys zobowiązał Pana Marka, 
aby skosił część kukurydzy wzdłuż drogi, bo o to prosił Pan Hryniewicki. Pan Marek skosił 
część kukurydzy, aby był dojazd tą drogą, ale Pani pracująca w GOPS zabroniła wykosić 
kukurydzę na polu do niej należącym. Sołtys wniósł    o odwołanie ze stanowiska Pana 
Piotra Hryniewickiego, bo jest osobą niekompetentną      i zajmuje się swoim 
gospodarstwem, a nie gminą, na czym cierpią jej mieszkańcy. Nie zgodził się z argumentem 
Pana Kierownika, że w gminie jest aż 61 wsi, ponieważ obiecał latem naprawę drogi, jest już 
po żniwach, zbliża się listopad, i dalej drogi nie ma. Podkreślił, że Pan Piotr powołany na to 
stanowisko ma służyć Sołtysom, bo oni służą naszym mieszkańcom. Wniósł także, aby na 
najbliższych wyborach wszystkie lokale wyborcze zostały „okamerowane”. Podał przykład 
głosowania na kandydata, którego ponad trzydziestosobowa rodzina miała na niego oddać 
głos, a w rezultacie kandydat ten otrzymał tylko 5 głosów. Mówiąc o tym zasugerował, że 
wybory mogą być fałszowane. Dodał, że w przypadku powtórzenia sytuacji, po złożeniu 
zeznań przez tę osobę, będzie podstawa do zawiadomienia prokuratury o możliwości 
popełnienia przestępstwa.  

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI – powiedział, że padły oskarżenia, że wybory są 
fałszowane. Stwierdził, że przez kilka kadencji nigdy jako kandydat na radnego nie wystawiał 
osób do pilnowania wyborów i sam nigdy tego nie robił, gdyż ma pełne zaufanie do 
obwodowych komisji wyborczych. Dodał, że zanim został radnym wielokrotnie był 
przewodniczącym i członkiem komisji, dlatego wie, że członkowie komisji podczas pracy 
bardzo uważają, aby nie popełnić najdrobniejszego błędu. Nigdy w tych komisjach, w których 
pracował, nie przyszło nikomu do głowy, by te wybory fałszować. Każdy członek komisji 
pilnuje, żeby się nie pomylić i przy liczeniu głosów położyć kartę do głosowania w  
odpowiednie miejsce (na poszczególnych kandydatów). Kategorycznie nie zgodził się ze 
zdaniem Sołtysa, że wybory są fałszowane. Każde ugrupowanie ma swojego przedstawiciela, 
w komisjach uczestniczą też mężowie zaufania. A to, że rodzina jest większa od liczby głosów 
uzyskanych przez kandydata, to niestety tak się zdarza. Mam pełne zaufanie do komisji, 
każdy się stara, aby nie popełnić błędu odnośnie nawet jednego głosu, a nie takiej ilości 
głosów (o której mówił sołtys).  

 
13. Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy STANISŁAW 
OLSZEWSKI o godz. 09:42 zamknął XLII Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski. 

 

Przewodniczący 

    Rady Gminy Bielsk Podlaski 

Stanisław Olszewski 

  

 
Przygotował(a): Katarzyna Popławska 



 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

Szczegółowa treść wypowiedzi osób uczestniczących w sesji znajduje się na nagraniu 

przebiegu sesji na stronie internetowej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski w zakładce „Nagrania 

obrad sesji rady gminy”. 

 


